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Abstract (en)
[origin: US2019072347A1] The weapon magazine cushion is a protective accessory for releasably fastening to a weapon magazine having a
magazine base that is directed outward at the lower grip end of the weapon in the installed position and has a substantially planar magazine-base
underside to which the weapon magazine cushion is fastened in a self-adhesive manner. It has a blocklike body with a flat abutment side directed
toward the magazine-base underside with a rounded end face. The body is formed from an adhesive polyurethane gel material that is elastically
deformable under pressure and is enclosed by a non-adhesive and protective skin, apart from on the abutment side.

Abstract (de)
Das Waffenmagazinpolster (10) ist ein Schutzzubehör für die lösbare Befestigung an einem Waffenmagazin (20) mit einem in Einbauposition am
unteren Griffende der Waffe nach außen weisenden Magazinboden (22), der eine im Wesentlichen ebene Magazinboden-Unterseite (26) besitzt, an
der das Waffenmagazinpolster (10) selbsthaftend befestigt wird. Es besteht aus einem blockförmigen Körper mit einer zur Magazinboden-Unterseite
(26) gerichteten, flachen Anlageseite und einer gerundeten Stirnseite, wobei der Körper aus einem druckelastisch verformbaren, adhäsiven
Polyurethan-Gelmaterial gebildet wird, das außer an der Anlageseite von einer nichtklebrigen und schützenden Haut umschlossen ist.
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